
                  Obec Plechotice, Hlavná 39/70, 075 01 Plechotice 

_________________________________________________________________________ 

 

Zápisnica z 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Plechotice konaného dňa 06.06.2025 

o 15.30 hod. v Zasadacej miestnosti Obecného úradu v Plechoticiach 

 

Prítomní: 

PaedDr. Marek Andráš, starosta obce 

 

Jaroslav Bič - poslanec 

Mgr. Lucia Ondová - poslankyňa 

Mgr. Martin Hrubovský - poslanec 

Ladislav Majerník - poslanec 

 

Mgr. Dominika Malčická – zapisovateľka 

 

Ďalší prítomní: 

Mgr. Ing. Eva Koščová 

 

Neprítomní – svoju neúčasť ospravedlnili:  

Štefan Meglés – poslanec 

Stanislav Roman – poslanec 

Ing. Štefan Vereb – poslanec 

Ing. Valéria Antalová – kontrolórka obce 

 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zvolal starosta obce podľa ustanovenia § 13 ods. 4 Zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

3. Informatívna správa o prevádzke a chode činnosti ZŠ s MŠ podaná riaditeľkou školy  

4. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu Záverečného účtu obce za rok 2024 

5. Záverečný účet obce za r. 2024 

6. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2025 

7. Záver  

 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce PaedDr. Marek Andráš o 15.30 hod. 

v Zasadacej miestnosti Obecného úradu v Plechoticiach a privítal všetkých prítomných. Zároveň 

skonštatoval, že z počtu 7 poslancov sú prítomní 4 poslanci, traja poslanci  svoju neúčasť ospravedlnili, 

rovnako ako aj kontrolórka obce. 

 

 



2. Určenie overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice boli z radov poslancov starostom navrhnutí p. Ladislav Majerník a Mgr. 

Martin Hrubovský. Poslanci súhlasili s vysloveným návrhom a o jeho schválení hlasovali takto:  

 

Prítomní: 4 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník) 

 

Za: 4 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

3. Schválenie programu 

 

V tomto bode starosta obce predniesol program rokovania zverejnený v pozvánke na toto zasadnutie.  

Poslanci o tom  hlasovali nasledovne: 

 

Prítomní: 4 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník) 

 

Za: 4 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

4. Informatívna správa o prevádzke a chode činnosti ZŠ s MŠ podaná riaditeľkou školy  

Starosta vyzval pani riaditeľku, aby informovala poslancov o aktuálnom počte detí a žiakov v miestnej 

ZŠ a MŠ a tiež chode školy/škôlky. V základnej škole bolo v tomto školskom roku 25 žiakov 

(zapísaných bolo pôvodne 26, ale jedno dieťa odišlo), v materskej škole 24 detí. Z materskej školy 

odchádza 14 predškolákov a príde 7 nových detí. V MŠ bude pokles a v novom školskom roku by malo 

spolu nastúpiť 17 detí. Zo 4. ročníka teraz odchádza 8 detí, ale 8 nových príde, čiže počet žiakov 

v budúcom školskom roku v ZŠ by mal ostať nezmenený. V MŠ sú zatiaľ nezapísané aj deti, ktoré síce 

dovŕšili tri roky, ale rodičia ich plánujú dať do škôlky najskôr od januára 2026. Pani riaditeľka ďalej 

povedala, že krok s prepustením dvoch učiteliek v materskej škole pred rokom o takomto čase bol 

bolestivý, ale správny, keďže počet detí bol v 09/2024 nižší a v 09/2025 bude znova o niečo nižší. 

Finančné prostriedky sú v tomto čase postačujúce, škola pokrýva všetky svoje výdavky. Práca detí 

v škole i škôlke, tiež v ŠKD sa pravidelne zverejňuje, aktivít je mnoho. Výsledky žiakov sú dobré, 

žiadne z detí nezaostáva a učitelia i deti robia všetko, čo je v ich silách. Štvrtáci odchádzajú zo školy na 

2. stupeň s priemerom 1,15 – 1,20, čo je veľmi fajn. Spolupráca s obcou je tiež dobrá, ak starosta obce 

požiada MŠ či  ZŠ o vystúpenie, deti vždy pekne reprezentujú. Triedni učitelia sa vzdelávajú, získavajú 

kredity, absolvujú inovačné vzdelávanie, rovnako ako aj p. Vavreková z ŠKD. Pokiaľ ide o plánované 

projekty, tak v rámci programov Digi škola a DigiEdu, ktoré majú za cieľ zabezpečiť rovnaké 

podmienky prístupu k digitálnym technológiám pre všetky základné a stredné školy v Slovenskej 

republike, bude škole dodaná nová výpočtová technika v podobe notebookov a tabletov pre pedagógov 

a žiakov do konca kalendárneho roka. Pani riaditeľka sa zároveň pochválila spätnou väzbou, ktorú 

dostala na Dni otvorených dverí  v trebišovských kasárňach, kedy viacerí učitelia z iných škôl 

v Trebišove povedali, že z Plechotíc k nim prichádzajú slušné, múdre a dobre pripravené deti. 

5.  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu Záverečného účtu obce za rok 2024 

 

Starosta obce oboznámil poslancov s vypracovaným stanoviskom kontrolórky obce k návrhu 

Záverečného účtu obce Plechotice za rok 2024, pričom prečítal celé jeho znenie. Kontrolórka obce 

v ňom konštatuje, že Záverečný účet obce bol vypracovaný správne.  



Poslanec Mgr. Martin Hrubovský podotkol, že kontrolórka obce by podľa neho mala byť prítomná na 

zasadnutí obecného zastupiteľstva, ak bodom programu je jej vlastné stanovisko. Poslancov by s ním 

mala oboznámiť ona sama, prípadne povysvetľovať isté veci, ktoré by niektorí z nich chceli ozrejmiť.  

 

Poslanec Mgr. Martin Hrubovský sa zaujímal aj o to, či aj po zvýšení poplatkov daňovníkov za TKO 

obec minulý rok doplácala za vývoz odpadu vzhľadom na to, že v stanovisku bola číselne vyjadrená 

položka nakladanie s odpadmi/vývoz odpadu. Odpoveďou bolo, že áno, hoci je to menej než pre 

zvýšením poplatkov. Kvôli zvýšenej DPH a rôznym iným faktorom (napr., že spol. FURA s. r. o. prešla 

pod KOSIT EAST s. r. o. a tá nemá konkurenciu, tak si poplatky stanovuje sama) však od začiatku tohto 

roka prichádzajú faktúry s vyššími sumami, čiže je ťažké odhadnúť, v akej konečnej výške sa doplatok 

obce za vývoz odpadu za tento rok prejaví. Čo je však dôležité, na zvýšenie efektivity obec pristúpi k už 

predtým avizovanému čipovaniu všetkých KUKA nádob a následnému váženiu odpadu aspoň za pár  

mesiacov aktuálneho roka, čo bude podkladom k vyrubovaniu poplatkov za TKO na rok 2026. Platby 

budú adresné na základe reálne vyprodukovaného množstva odpadu, každá domácnosť ďalšie roky  

reálne zaplatí len za to, čo vyprodukuje  a taktiež uhradí i KOSIT - om nariadený poplatok za každú 

nádobu vyvezenú pri zbere odpadu v priebehu kalendárnych mesiacov. 

 

Poslanec Mgr. Martin Hrubovský sa tiež informoval ohľadom ústredného kúrenia v ZŠ s MŠ Plechotice 

– ako ho efektívne opraviť/upraviť kvôli tomu, že budova je vo vlastníctve obce. Starosta obce mu 

odpovedal, že ak bude vyhlásená výzva, obec sa do nej zapojí  a získa financie na rekonštrukciu kúrenia 

v škole i na obci. 

 

Stanovisko hlavnej kontrolórky Ing. Valérie Antalovej zobralo obecné zastupiteľstvo na vedomie.  

6. Záverečný účet obce za r. 2024 

 

Kontrolórka obce vo svojom stanovisku k Záverečnému účtu konštatovala, že Záverečný účet bol 

zverejnený na web stránke obce ako aj na úradnej tabuli a poslanci ho mali tiež možnosť prečítať, preto 

odporučila obecnému zastupiteľstvu Záverečný účet obce a celkové hospodárenie  obce za rok 2024 

schváliť bez výhrad.  

Následne poslanci pristúpili k hlasovaniu o schválení Záverečného účtu obce Plechotice za rok 2024: 

Prítomní: 4 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník) 

 

Za: 4 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

7. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2025 

 

Starosta obce aj tentokrát oboznámil poslancov s plánom práce kontrolórky obce Ing. Valérie Antalovej 

na II. polrok 2025 -   kontrola dokladov, kontrola vybraných položiek schváleného rozpočtu, kontrola 

čerpania finančných prostriedkov, rôzne účelové kontroly a iné.  

Poslanci o schválení plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II.  polrok 2025 hlasovali takto: 

Prítomní: 4 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník) 

 



Za: 4 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 
8. Záver  

 

Po prerokovaní programu starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva a o 16.15 hod.  ho ukončil.   

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr.  Dominika Malčická                                      ...................................................... 

 

 

 

V Plechoticiach 06.06.2025 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ladislav Majerník                                                                              ........................................................ 

 

Mgr. Martin Hrubovský                                                                     ........................................................  

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                         PaedDr.  Marek Andráš 

                                                                                                                                   starosta obce 


